
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 36. posiedzeniu Senatu 

w dniu 4 lutego 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Panie Premierze! 

Zwracam uwagę na fakt, że obecnie obowiązujące prawo powoduje konieczność zapłacenia podwójnego 

podatku od otrzymanych z zagranicy spadków i darowizn, a to dlatego, że odpowiednich regulacji nie ma ani 

w zawartych z innymi krajami umowach o unikaniu podwójnego opodatkowania, ani też w polskiej ustawie 

o podatku od spadków i darowizn.  

Zwracam się więc z prośbą o informację, kiedy zostaną wprowadzone stosowne zmiany. Problem narasta, 

bo Polacy coraz częściej mają bliskich za granicą. 

Jan Maria Jackowski 
 


